

## **PYKÄLÄ RY:N**

### **HALLITUKSEN KOKOUS 1/2017**

**AIKA:** 5.1.2017 klo 12.00

**PAIKKA:** Yhdistyksen väistöilat Casa Academicalla  
Hietaniemenkatu 7 A

**LÄSNÄ:** Helinä Teittinen, puheenjohtaja  
Jemina Fallenius, sihteeri  
Tuomas Rudanko  
Jami Vehviläinen  
Teemu Liukkonen  
Lauri Laatusen  
Johanna Heinonen

#### **1. Kokouksen avaaminen**

Puheenjohtaja Teittinen avasi kokouksen kello 12.07.

#### **2. Laillisuuden ja päätösvaltaisuuden toteaminen**

Todettiin kokous laillisesti koolle kutsutuksi ja päätösvaltaiseksi.

#### **3. Esityslistan hyväksyminen työjärjestykseksi**

Hyväksyttiin esityslista kokouksen työjärjestykseksi muutoksin. (Liite 1)

#### **4. Ilmoitusasiat**

Puheenjohtaja Teittinen kehotti kaikkia ottamaan ruokaa. Kiitettiin Teittistä ruoasta.

Opintovastaava Heinonen ilmoitti tuoneensa hallitukselle tuliaisia Italiasta. Kiitettiin Heinosta tuloisista.

Ulkoasiainvastaava Laatusen ilmoitti saaneensa Pykälän omaisuutta takaisin haltuunsa.

Teittinen ja Heinonen kertoivat ulkomaan matkailustaan.

Iloittiin tiedotusvastaava Rudangon alustavasta äänen palautumisesta.

Epäiltiin taloudenhoitaja Vehviläisellä olevan ilmoitusasiaa.

Yleisvastaava Liukkonen ilmoitti asuinhuoneistossaan olevasta sähkömiehestä. Myönnettiin Liukkoselle matkapuhelimen käyttöoikeus asian hoitamiseen.

## **5. Postin jako**

Velvoitettiin tiedotusvastaava Rudanko hakemaan toimiston ja kerhohuoneiston postit ennen kokouksia ja jakamaan sen kokouksissa.

## **6. Hallituksen järjestäytyminen**

### **6.1 Hallituksen varapuheenjohtajan valinta**

Keskusteltiin hallituksen varapuheenjohtajan valinnasta.

Valittiin hallituksen varapuheenjohtajaksi opintovastaava Heinonen.

### **6.2 Nimenkirjoitusoikeuden toteaminen**

Todetaan nimenkirjoitusoikeuden määräytyvän yhdistyksen sääntöjen 23 §:n ja hallinto-ohjesäännön 9 §:n mukaisesti.

Valittiin hallituksen keskuudesta sääntöjen 23 §:n tarkoittamaksi hallituksen jäseneksi tilavastaava Ilveskero, joka voi yhdessä yhdistyksen puheenjohtajan, hallituksen puheenjohtajan, varapuheenjohtajan tai taloudenhoitajan kanssa kirjoittaa yhdistyksen nimen.

### **6.3 YVK:n, UAV:n, OVK:n ja YSV:n puheenjohtajien nimeäminen**

Todettiin yhdistyksen hallinto-ohjesäännön II luvun mukaisesti ulkoasiainvaliokunnan puheenjohtajana toimivan hallituksen ulkoasiainvastaava Laatonen, opintovaliokunnan puheenjohtajana hallituksen opintovastaava Heinonen ja yleisvaliokunnan puheenjohtajana hallituksen yleisvastaava Liukkonen.

Keskusteltiin yrityssuhdevaliokunnan puheenjohtajan valinnasta. Valittiin yrityssuhdevaliokunnan puheenjohtajaksi sihteeriksi Fallenius.

### **6.4 Toimikuntien ja OAVK:n toiminnasta vastaavien hallituksen jäsenten nimeäminen**

Päätettiin puheenjohtaja Teittisen vastaavan oikeusapuvaliokunnan toiminnasta.

Päätettiin taloudenhoitaja Vehviläisen toimivan hallituksen yhteyshenkilönä Spex-toimikunnan osalta.

### **6.5 Myöhästymis-, poissaolo-, kuitti- ja matkapuhelinhäiriösakko**

Asetettiin myöhästymissakoksi 5 € ja poissaolosakoksi 8€. Sakolta välttyy, mikäli ilmoittaa myöhästymisestään tai poissaolostaan viimeistään kaksi tuntia ennen kokouksen alkua ja syy on pätevä. Pätevyydestä päättää hallitus tapauskohtaisesti. Myöhästymisen ajankohta määräytyy hallituksen huoneen seinällä olevasta kellosta.

Velvoitettiin tiedotusvastaava Rudanko pitämään kello Yleisradion aikamerkin mukaisessa ajassa.

Päätettiin matkapuhelinhäiriön ja muun siihen rinnastuvan häiriön aiheuttamisesta langetettavan 6 €:n sakko. Hallituksen päätöksellä voidaan erikseen antaa lupa häiriön aiheuttamiseen.

Päätettiin Pykälän pankkikortilla tehtyjen ostoksien kuittien kadottamisesta langetettavan 5 €:n sakko.

Päätettiin käyttää kertyneet sakot viimeisen kokouksen tarjoiluihin.

Velvoitettiin sihteeri Fallenius pitämään kirjaa kertyneistä sakoista.

## **7. Virkailijoiden ja muiden luottamushenkilöiden nimeäminen**

### **7.1 Ansiomerkkitoimikunta**

Nimitettiin yhdistyksen hallinto-ohjesäännön 36.1 §:n mukaisesti inspehtori OTT Päivi Korpisaari ansiomerkkitoimikunnan puheenjohtajaksi ja yhdistyksen puheenjohtaja OTM Kiti Karvinen sekä hallituksen puheenjohtaja oik. yo Teittinen toimikunnan jäseniksi.

Keskusteltiin toimikuntaan nimettävistä muista jäsenistä.

Nimitettiin toimikunnan jäseniksi oik. yo Jere Hjelt, oik. yo Suvi Syvänen ja oik. yo Julia Parikka.

### **7.2 Tiedotustoimikunta**

Nimitettiin hallinto-ohjesäännön II luvun 15 § mukaisesti tiedotusvastaava Rudanko tiedotustoimikunnan puheenjohtajaksi.

Nimitettiin toimikunnan muiksi jäseniksi yleisvaliokunnan tiedottaja Lotta Sahamies, ulkoasiainvaliokunnan tiedottaja Veera Keski-Säntti, opintovaliokunnan sihteeri Olga Larinkari ja yrityssuhdevaliokunnan sihteeri Sami Reijonen sekä Inter Vivoksen päätoimittaja Jose Saranpää.

### **7.3 Pykälä-viikkotoimikunta**

Nimitettiin yleisvastaava Liukkonen Pykälä-viikkotoimikunnan puheenjohtajaksi.

Liukkonen iloitsi nimityksestään.

Päätettiin nimittää muut jäsenet myöhemmin Liukkosen esityksestä.

### **7.4 KV-viikkotoimikunta**

Nimitettiin ulkoasiainvastaava Laatusen KV-viikkotoimikunnan puheenjohtajaksi.

Päätettiin nimittää muut jäsenet myöhemmin Laatusen esityksestä.

### **7.5 Vuosijuhlatoimikunta**

Nimitettiin sihteeri Fallenius vuosijuhlatoimikunnan puheenjohtajaksi.

Päätettiin nimittää muut jäsenet myöhemmin Falleniuksen esityksestä.

## **7.6 Sillistoimikunta**

Nimitettiin tilavastaava Ilveskero sillistoimikunnan puheenjohtajaksi.

Päätettiin nimittää muut jäsenet myöhemmin Ilveskeron esityksestä.

## **8. Edustajien nimeäminen tiedekunnan elimiin**

Keskusteltiin opintoedustajien nimittämisistä tiedekunnan elimiin.

## **9. Talous**

### **9.1 Taloudenhoitajan valtuudet hyväksyä laskuja**

Todettiin, ettei taloudenhoitaja Vehviläisellä ole valtuutta hyväksyä epäselviä laskuja.

Valtuutettiin Vehviläinen hyväksymään selviä laskuja 2000 € asti sekä valmennuskurssien laskuja 10 000 € asti.

### **9.2 Taloudenhoitajan tilinkäyttöoikeudet**

Oikeutettiin taloudenhoitaja Vehviläinen ja toimistosihteeri Sanna Vasama käyttämään seuraavia yhdistyksen Nordean ja Handelsbankenin tilejä ja tallelokeroa:

Nordea Senaatintori:

FI87 1014 3000 2174 44

FI09 1279 3000 5085 03

FI06 1228 3000 0701 91

Nordean tallelokero 1795

Handelsbanken:

FI39 3131 1001 6548 09

FI42 3131 1001 6654 25

FI20 3131 1001 6654 33

Valtuutettiin puheenjohtaja Helinä Teittinen, sihteeri Jemina Fallenius, tiedotusvastaava Tuomas Rudanko, tilavastaava Joel Ilveskero, yleisvastaava Teemu Liukkonen, ulkoasiainvastaava Lauri Laatonen ja opintovastaava Johanna Heinonen käyttämään yhdistyksen tiliä FI39 3131 1001 6548 09.

Päätettiin poistaa Katariina Järveltä, Laura Renholmilta, Tiia Takalolta, Linnea Viherkentältä, Harri Gröhniltä, Enna Hakalalta ja Aapo Heinäsmäeltä yhdistyksen pankkitilejä koskevat valtuudet. Päätettiin tarvittaessa tehdä asiasta valtakirja.

Valtuutettiin Vehviläinen lakkauttamaan vanhoja tilejä ja avaamaan uusia.

Valtuutettiin Vehviläinen käyttämään tallelokeroa, lakkauttamaan tallelokero sekä hankkimaan uusi tallelokero.

### **9.3 Yhdistyksen pankkikorttien käyttöoikeus**

Valtuutettiin taloudenhoitaja Vehviläinen käyttämään yhdistyksen pankkikorttia yhdistyksen asioita hoitaessaan.

Samoin valtuutettiin puheenjohtaja Teittinen, sihteeri Fallenius, tiedotusvastaava Rudanko, tilavastaava Ilveskero, yleisvastaava Liukkonen, ulkoasiainvastaava Laatunen ja opintovastaava Heinonen käyttämään yhdistyksen pankkikorttia yhdistyksen asioita hoitaessaan tavanomaisia ostoksia tehdessään. Tavanomaista suurempien ostosten tekemisestä päättää hallitus etukäteen. Asetettiin korteille käteisnostoraja 250 euroa päivässä kutakin korttia kohti.

Valtuutettiin Vehviläinen tilaamaan pankkikortit.

Päätettiin poistaa Katariina Järveltä, Laura Renholmilta, Tiia Takalolta, Linnea Viherkentältä, Harri Gröhniltä, Enna Hakalalta ja Aapo Heinäsmäeltä oikeudet käyttää yhdistyksen pankkikorttia.

### **9.4 Taloudenhoitajan palkkio**

Todettiin yhdistyksen kokouksen päättäneen taloudenhoitajan palkkiosta.

### **9.5 Hallituksen ja valiokuntien pullarahat**

Päätettiin hallituksen pullarahan suuruudeksi 20 euroa.

Päätettiin YVK:n, UAV:n ja OVK:n pullarahan suuruudeksi 20 euroa.

Päätettiin YSV:n pullarahan suuruudeksi 15 euroa.

Päätettiin Helsinki Law Review`n pullarahan suuruudeksi 20 euroa.

Keskusteltiin tapahtumissa tarjottavan siivousruuan budjetin suuruudesta. Päätettiin budjetoida raha siivousruokaan sen tapahtuman budjetista, jossa siivousruokaa tarjotaan.

### **9.6 Valmennuskurssit**

Keskusteltiin sähköisestä ilmoittautumisesta.

Keskusteltiin valmennuskurssityöryhmän toiminnasta.

### **9.7 Muut talousasiat**

Taloudenhoitaja Vehviläinen kertoi tapaamisestaan yhdistyksen kirjanpitäjien kanssa.

Vehviläinen kertoi tulevasta tapaamisestaan Handelsbankenin edustajan kanssa.

Valtuutettiin Vehviläinen maksamaan AJ-tuotteiden irtaimistoa koskeva lasku jäsen Linnea Viherkentän tarkistettua laskun sopimuksenmukaisuuden.

Valtuutettiin Vehviläinen maksamaan Forssan Kirjapaino Oyn Inter Vivoksen painatusta koskeva lasku.

Valtuutettiin Vehviläinen maksamaan Keskinäinen Eläkevakuutusyhtiö Ilmarisen työeläkevakuutusta koskeva lasku.

### **9.7.1 Avustushakemukset**

Ei uusia avustushakemuksia.

Todettiin kerhojen lisäavustusta koskevista kriteereistä keskusteltavan seuraavassa kokouksessa.

## **10. Tila-asiat**

### **10.1 Tilavuokrista sopiminen**

Todettiin tilavuokramenettelystä ja sen työnjaosta keskusteltavan seuraavassa kokouksessa.

Päätettiin lähtökohtaisesti kaikilta tilaa varaavilta tahoilta vaadittavan sekä siivoussitoumuksen että vekselin allekirjoittamista. Siivoussitoumuksen sijasta vuokralainen voi maksaa ulkopuolisen siivouspalvelun. Todettiin vekselin osalta edellä sanotusta voitavan poiketa pienimuotoisempien tilaisuuksien, kuten yhdistyksen valiokuntien tai kerhojen kokoontumisen kohdalla.

Käsiteltiin hallitukselle tullut tilavuokra-anomus. Päätettiin olla vuokraamatta tiloja.

### **10.2 Remontti**

Todettiin vastaanottotarkastus tehdyksi.

#### **10.2.1 Muutto 9.1.**

Keskusteltiin varastojen muuttamisesta takaisin Pykälään 9.1.

### **10.3 Väistötilat**

Keskusteltiin muutosta takaisin Pykälään.

Kokoustauko alkoi kello 13.25.

Kokoustauko päättyi kello 13.40.

## **11. Opintoasiat**

### **11.1 Seminaarivapaapaikat**

Ei seminaarivapaapaikkoja.

Keskusteltiin seminaarivapaapaikkojen myöntämisestä.

### **11.2 OVK:n Minne vaihtoon? –ilta 24.1.**

Opintovastaava Heinonen kertoi illan ohjelmasta ja puhujista.

Kehuttiin Heinosta hienosta ideasta.

### **11.3 Muut opintoasiat**

Opintovastaava Heinonen kertoi tulevista kiireistään opintoasioiden parissa.

Keskusteltiin siirtymäsäännöksistä tulevan opintouudistuksen osalta.

Heinonen totesi pitävänsä iltakoulun opintoasioista muulle hallitukselle myöhemmin.

## **12. Ulkoasiat**

### **12.1 Kirjeet sisarainejärjestöille ja muille yhteistyökumppaneille**

Todettiin laaditun kolme erilaista esittäytymiskirjettä: yksi ainejärjestöille, yksi virallisempi asianajotoimistoille ja muille yhteistyökumppaneille ja yksi kansainvälisissä yhteyksissä käytettäväksi.

Velvoitettiin tiedotusvastaava Rudanko ja ulkoasiainvastaava Laatonen huolehtimaan kirjeiden laatimisesta ja lähettämisestä.

Todettiin Laura Renholmin kääntävän esittäytymiskirjeen ruotsiksi.

Keskusteltiin kirjeiden ulkoasusta ja lähettämisaikataulusta.

### **12.2 Vuosijuhlaedustamisen korvaaminen**

Todettiin sisarainejärjestöjen vuosijuhlien osalta yhdistyksen kokouksen päätöksen mukaisesti korvattavan hallituksen jäsenille illalliskortit sekä matkakulut halvimmän järkevän matkustustavan mukaan.

Päätettiin myös muille kuin sisarainejärjestöjen vuosijuhlille korvata kullekin hallituksen jäsenelle kolmien vuosijuhlien illalliskortit kokonaan. Päätettiin tämän jälkeen vuosijuhlille osallistuttaessa korvata puolet illalliskortin hinnasta. Todettiin tämän korvauskäytännön edistävän hallituksen mahdollisuuksia edistää yhdistyksen suhteita toisiin yhdistyksiin. Velvoitettiin hallituksen jäsenet kiinnittämään tähän huomiota vuosijuhlille osallistuessaan.

Todettiin muiden vuosijuhlille osallistumisen olevan tärkeää.

Päätettiin tarjota vapaita vuosijuhlapaikkoja ensisijaisesti valiokuntien varapuheenjohtajille ja vasta tämän jälkeen muille valiokuntalaisille.

### **12.3 Kevään KV-viikot**

Ulkoasiainvastaava Laatonen totesi KV-viikkojen olevan tärkeitä.

Laatonen kertoi KV-viikkoja järjestettävän keväällä seuraavasti:

- Bergen 20.-24.1.
- Århus 8.-12.2.
- Orator 14.-19.2.
- Lex 14.-18.3.
- Pykälä 12.-16.4.

Laatonen totesi Bergenin KV-viikolle lähtijät arvotun. Laatonen kertoi viikolle lähtijät.

Laatonen kertoi laatineensa KV-viikolle ensi kertaa lähteille selostuksen viikosta.

Laatonen kertoi tulevista KV-viikoista.

### **12.4 Matka-avustukset KV-viikoille**

Todettiin matka-avustuksista päätetyn yhdistyksen talousarviossa. Todettiin korvattavan jokaisen viikon osalta enintään 60 % kolmen lähtijän kohtuullisista matkakustannuksista.

Keskusteltiin määräajasta KV-viikkojen matkakulukorvausten hakemiselle. Päätettiin asettaa määräajaksi kaksi viikkoa korvausten perusteena olevan KV-viikon päättymisestä.

### **12.5 Pykälän KV-viikko**

Ulkoasiainvastaava Laatonen kertoi Pykälän KV-viikkoa varten tekemistään valmisteluista.

### **12.6 Muut ulkoasiat**

Ulkoasiainvastaava Laatonen kertoi yhteistyöstä Kannunvalajien kanssa.

Laatonen kertoi Pykälän osallistumisesta HYYn kansainvälisille opiskelijoille järjestämään Welcome Fairiin 12.1.

Velvoitettiin tiedotusvastaava Rudanko ottamaan tiedotusobjektina toimiva koiranpää syliinsä.

Rudanko jakoi postin.

Kokoustauko alkoi kello 14.41.

Kokoustauko päättyi kello 15.12.

Vastaanotettiin Codexpressen 7/2016, Stud. Jur 7/2016 sekä Q-kautinen 6/2016.



Vastaanotettiin Artikla ry:n, Juristforeningen i Bergenin, Juristklubben Codex r.f:n, Hannes Snellmanin, Jäljentämö Jokelan, Kalliolaw`n, Koneinsinöörikillan, Lex ry:n, Oratorin, Sähköinsinöörikillan, Thoraxin ja Unicefin lähettämät joulukortit.

Vastaanotettiin kutsu oikeustieteen ylioppilaiden yhdistyksen Judica ry:n 3. vuosijuhlille la 4.3. Päätettiin koko hallituksen lähtevän edustamaan yhdistystä vuosijuhlille.

Vastaanotettiin kutsu Aalto-yliopiston Sähköinsinöörikillalta ry:n 96. vuosijuhlille la 18.2. Päätettiin yhdistystä lähtevän edustamaan tilavastaava Ilveskero ja taloudenhoitaja Vehviläinen.

Vastaanotettiin kutsu Hammaslääketieteen kandidaattiseura ry:n 72. vuosijuhlille pe 24.2. Päätettiin yhdistystä lähtevän edustamaan tiedotusvastaava Rudanko ja opintovastaava Heinonen.

Vastaanotettiin kutsu Yliopiston farmasiakunta ry:n 129. vuosijuhlille la 11.2. Päätettiin yhdistystä lähtevän edustamaan yleisvastaava Liukkonen ja sihteeri Fallenius.

Velvoitettiin taloudenhoitaja Vehviläinen vastaamaan matkajärjestelyistä matkojen ja majoituksen osalta.

Laatunen kertoi yhteistyöstä Codexin kanssa.

Keskusteltiin yhteistyöstä Lääketieteenkandidaattiseuran kanssa.

### **13. Tiedotusasiat**

#### **13.1 Virkailijaluettelo**

Velvoitettiin tiedotusvastaava Rudanko laatimaan virkailijaluettelo vuodelle 2017.

#### **13.2 HYYn kalenteri**

Velvoitettiin tiedotusvastaava Rudanko kokoamaan kalenteriin tulevat tiedot.

#### **13.3 Pöytäkirjojen julkisuus**

Todettiin hallituksen pöytäkirjojen olevan julkisia yhdistyksen hallinto-ohjesäännön 6.3 §:n mukaisesti.

Keskusteltiin pöytäkirjojen julkistamisen käytännön järjestelyistä. Velvoitettiin tiedotusvastaava Rudanko siirtämään tarkastetut pöytäkirjat yhdistyksen kotisivuille.

#### **13.4 Sähköpostilistat**

Velvoitettiin tiedotusvastaava Rudanko ylläpitämään hallituksen sähköpostilistaa.

Velvoitettiin Rudanko pitämään yllä myös yhdistyksen muita sähköpostilistoja.

Rudanko kertoi sähköpostilistojen olevan ajan tasalla.

### **13.5 Kotisivut internetissä**

Velvoitettiin tiedotusvastaava Rudanko päivittämään yhdistyksen kotisivuja säännöllisesti. Velvoitettiin Rudanko ilmoittamaan hallituksen ja valiokuntien kokouksista kotisivuilla.

Velvoitettiin kaikki hallituksen jäsenet tarkistamaan yhdistyksen kotisivujen omaa virkaansa koskevat tiedot 16.1. pidettävään kokoukseen mennessä.

### **13.6 Käyntikortit**

Päätettiin käyntikorttien hankkimisesta puheenjohtaja Teittiselle, sihteeri Falleniukselle, tiedotusvastaava Rudangolle, yleisvastaava Liukkoselle, ulkoasiainvastaava Laatuselle, tilavastaava Ilveskerolle sekä yrityssuhdevastaava Tiia Takalolle, yrityssuhdevastaava Julius Viherkentälle ja yrityssuhdevastaava Enna Hakalalle.

Keskusteltiin käyntikorttien tarpeellisuudesta muutoin.

Velvoitettiin tiedotusvastaava Rudanko kilpailuttamaan ja tilaamaan käyntikortit.

Yleisvastaava Liukkonen kertoi sähköpostin allekirjoitusten hankkimisesta hallituksen jäsenille. Velvoitettiin Liukkonen ja Rudanko selvittämään vaihtoehtoja seuraavaan kokoukseen mennessä.

### **13.7 Pykälä-viikon toimikuntakutsut**

Tiedottaja Rudanko iloitsi toimikuntakutsujen saapumisesta hänelle ajallaan. Rudanko kertoi aikataulusta toimikuntakutsujen suhteen.

### **13.8 IV:n aikataulu**

Tiedotusvastaava Rudanko kertoi Inter Vivoksen ilmestymisaikataulusta.

Keskusteltiin Inter Vivoksen määräajoista materiaalin toimittamisen suhteen.

Keskusteltiin hallituksen kiertävän palstan kirjoitusvuoroista. Päätettiin kirjoitusjärjestyksestä.

### **13.9 Muut tiedotusasiat**

Keskusteltiin Pykälän Snapchatin perustamisesta.

Kokoustauko alkoi kello 16.34.

Kokoustauko päättyi kello 16.41.

## **14. Yrityssuhdeasiat**

### **14.1 Yhteistyötapaamiset**

Sihteeri Fallenius kertoi tulevista yhteistyötapaamisista.

Keskusteltiin yritystapaamisista.

## **14.2 Vuosijuhlat**

Sihteeri Fallenius kertoi tapaamisestaan vuosijuhlamarsalkoiden kanssa.

Päätettiin kutsua vuosijuhlamarsalkat osallistumaan hallituksen kokoukseen helmikuussa.

Keskusteltiin vuosijuhlapaikasta.

Todettiin kutsuvieraslistan käytävän läpi seuraavassa kokouksessa.

## **14.3 Muut yrityssuhdeasiat**

Keskusteltiin YSV:n työnjaosta ja virkojen kehittämisestä.

Keskusteltiin pakettimallista.

## **15. Yleisasiat**

### **15.1 Tapahtumat ja niiden ajankohdat**

#### **15.1.1 Siivousbileet**

Todettiin Siivousbileitä vietettävän sunnuntaina 15.1.

Velvoitettiin tilavastaava Ilveskero huolehtimaan tapahtuman työnjaosta.

#### **15.1.2 Vaihtokaronkka**

Todettiin Vaihtokaronkkaa vietettävän tiistaina 17.1.

Keskusteltiin sitsejä edeltävästä info-kierroksesta.

Keskusteltiin valiokuntalaisten valokuvauksesta.

Keskusteltiin laulunjohtajista.

Keskusteltiin vaihtokaronkan järjestelyistä.

Keskusteltiin tapahtuman jatkoista.

#### **15.1.3 Phuksiristeily 19.-20.1.**

Todettiin Phuksiristeilyn järjestettävän 19.-20.1.

Keskusteltiin Lex ry:n hallituksen tapaamisesta.

Päätettiin kutsua haalaritoimikunnan puheenjohtaja Sami Reijonen sekä varapuheenjohtaja Lotta Akselin käymään hallituksen kokouksessa.

#### **15.1.4 Kevätkauden avajaiset 25.1.**

Todettiin Kevätkauden avajaisia vietettävän keskiviikkona 25.1. ravintola VIP-Roomissa.

Keskusteltiin tapahtuman etkoista.

Yleisvastaava Liukkonen kertoi tapahtuman tiedotuksesta.

#### **15.1.5 Vaihtarisitsit 27.1.**

Todettiin Vaihtarisitsejä vietettävän perjantaina 27.1.

Keskusteltiin tapahtuman laulunjohtajista.

Keskusteltiin tapahtuman lipunmyynnistä ja tiedottamisesta.

Keskusteltiin tapahtuman jatkoista.

#### **15.1.6 Pykälän tuparit**

Keskusteltiin tapahtuman ajankohdasta.

Keskusteltiin tapahtuman työnjaosta.

Velvoitettiin puheenjohtaja Teittinen kutsumaan koolle tupaantuliaisten suunnittelukokouksen.

Keskusteltiin tapahtuman lipunmyynnistä.

Velvoitettiin kaikki hallituksen jäsenet pohtimaan tapahtuman kutsuvieraita seuraavaa kokousta varten.

Keskusteltiin ennen tapahtumaa järjestettävästä senioritapahtumasta.

Keskusteltiin esiintyjän hankkimisesta tapahtumaan.

Kokoustauko alkoi kello 18.02.

Kokoustauko päättyi kello 18.13.

#### **15.1.7 Ystävänpäiväsitsit 14.2.**

Todettiin Ystävänpäiväsitsejä vietettävän Kannunvalajien kanssa tiistaina 14.2.

Keskusteltiin tapahtuman paikasta.

#### **15.1.8 Haalaribileet 16.2.**

Todettiin Haalaribileitä vietettävän todennäköisesti torstaina 16.2.

#### **15.1.9 Laskiainen 28.2.**

Todettiin Laskiaista vietettävän tiistaina 28.2.

Todettiin YVK:n järjestävän Laskiaissitsit.

Keskusteltiin lipunmyynnistä.

Keskusteltiin laskiaispäivän aikataulusta.

#### **15.1.10 Kertun kepittäjäiset 22.3.**

Todettiin Kertun kepittäjäisiä vietettävän keskiviikkona 22.3.

Keskusteltiin tapahtuman kehittämisestä.

Keskusteltiin tapahtuman markkinoinnista.

Keskusteltiin lipun hinnasta.

Keskusteltiin sponsoroinnista.

Todettiin tarkoituksena olevan Kertun kepittäjäisten ajankohdan vakiinnuttaminen.

Keskusteltiin tapahtuman sponsoroinnista.

#### **15.1.11 Artikla-sitsit**

Todettiin Artikla-sitsejä vietettävän torstaina 23.3.

Keskusteltiin tapahtuman jatkoista.

Keskusteltiin tapahtuman laulunjohtajista.

Keskusteltiin tapahtuman lipunmyynnistä.

#### **15.1.12 Pykälä-viikko 10.-16.4.**

Todettiin Pykälä-viikkoa vietettävän 10.-16.4.

Keskusteltiin Pykälä-viikosta.

Keskusteltiin Pykälä-viikkotoimikunnan roolista.

Keskusteltiin viikolla järjestettävistä uusista tapahtumista.

Keskusteltiin Helsinginkadun approsta.

Keskusteltiin Pykälän Kymmistä.

### **15.1.13 Vappu**

Todettiin vappua vietettävän tänäkin vuonna.

Keskusteltiin poikkitieteellisestä yhteistyöstä vappuaaton osalta.

Yleisvastaava Liukkonen kertoi vappuaaton bileiden esiintyjästä.

Keskusteltiin vappupäivästä Pykälälaaksossa.

Keskusteltiin vappuviikon yhteistyöstä Lex ry:n kanssa.

Keskusteltiin vappuviikon tapahtumista.

### **15.1.14 Aatu**

Todettiin Aatuun osallistuttavan tänäkin vuonna.

Keskusteltiin yhteislähdöstä Turkuun.

### **15.1.15 Muut tulevat tapahtumat**

Keskusteltiin YVK:n järjestämästä uudesta tapahtumasta.

Todettiin Kiitossitsejä vietettävän tänäkin vuonna.

Pohdittiin Kesän avajaisten ajankohtaa ja sen poikkitieteellistä yhteistyötä.

### **15.2 Muut yleisasiat**

Ei muita yleisasioita.

## **16. Yhdistyksen virkailijoiden ja toimihenkilöiden kutsuminen hallituksen kokouksiin**

Päätettiin kutsua OAVK:n puheenjohtaja Karol Ruutu, Inter Vivoksen päätoimittaja Jose Saranpää, HLR:n päätoimittaja Ville Linna, Paragraaffi Oy:n toimitusjohtaja Sofia Rahikainen ja hallituksen puheenjohtaja Otto Levijärvi, vastaava kurssipäällikkö Essi Granholm sekä avustavat kurssipäälliköt Olga Larinkari, Milja Makkonen ja Antti Silvolahti sekä yritysuhdetoimikunta tutustumaan vuoden 2017 hallitukseen. Todettiin puheenjohtaja Teittisen hoitavan kutsumiset.

Sovittiin hallituksen menevän tapaamaan yhdistyksen toimistosihteerä yhdistyksen toimistolle.

## **17. Yhdistyksen kevätkokous**

Keskusteltiin yhdistyksen kevätkokouksen ajankohdasta.

Keskusteltiin mahdollisesta tarpeesta pitää ylimääräinen yhdistyksen kokous.

## **18. Muut esille tulevat asiat**

### **18.1 Dekaanin illallinen**

Päätettiin kutsua dekaani Kimmo Nuotio illalliselle yhdistyksen kerhotiloihin.

### **18.2 Inspektorinvaihtokaronkka**

Todettiin Inspektorinvaihtokaronkkaa vietettävän keskiviikkona 1.3.

Päätettiin kutsua Inspektorinvaihtokaronkkaan Heikki Pihlajanmäki, Päivi Korpisaari ja hallitus 2016.

### **18.3 Yhdistyksen puheenjohtajan tapaaminen**

Todettiin yhdistyksen puheenjohtajaa tavattavan lauantaina 28.1.

### **18.4 Codexin hallituksen tapaaminen**

Sovittiin pyrittävän tapaamaan Codexin hallitusta ennen Codex-sitsejä.

### **18.6 Prodekon hallituksen tapaaminen**

Päätettiin kutsua Prodekon hallitus vierailemaan Pykälään maaliskuussa.

### **18.6 Hallituksen pullavuorot**

Päätettiin hallituksen pullavuorojen määräytyvän istumajärjestyksen mukaan ja todettiin, että ruoan tulee olla valmiina kokouksen alkaessa. Päätettiin tästä myöhästymisestä seuraavasta sanktiosta.

Sovittiin poikkeuksista poissaolotilanteissa.

Todettiin allergiataulukon löytyvän Google Drivesta.

### **18.7 Arkisto**

Puheenjohtaja Teittinen muistutti arkistoinnin tärkeydestä.

Velvoitettiin hallituksen jäsenet huolehtimaan arkistoinnista.

### **18.8 Tapahtumien budjetointi ja toteumat**

Velvoitettiin hallituksen jäsenet tuomaan tapahtumia koskevat toteumat hallituksen kokouksiin hyväksyttäviksi.

Velvoitettiin hallituksen jäsenet seuraamaan virkansa alle kuuluvaa rahankäyttöä.

## **18.9 Muut asiat**

Puheenjohtaja Teittinen kertoi huolehtivansa Lääketieteenkandidaattiseuran hallituksen tapaamisen sopimisesta.

Päätettiin kutsua Helsingin kauppätieteiden ylioppilaat ry:n hallitus Kertun Kepittäjäisiin.

Sovittiin iltakoulujen ajankohdista.

Keskusteltiin valiokuntien ja tiedotustoimikunnan puheenjohtajien tapaamisesta virkailijoidensa kanssa.

## **19. Seuraava kokous**

Todettiin seuraavan kokouksen olevan tiistaina 10.1.2017 kello 19.30.

Todettiin sihteeri Falleniuksella olevan pullavuoro seuraavassa kokouksessa.

## **20. Kokouksen päättäminen**

Puheenjohtaja Teittinen päätti kokouksen kello 19.43.

## **Pöytäkirjan vakuudeksi**

---

Helinä Teittinen  
Puheenjohtaja

---

Jemina Fallenius  
Sihteeri